
 

 

Bestyrelsesmøde - Tirsdag d. 20. september 2022, kl. 17.30-19:30 

Indkaldelse og dagsorden 

Indkaldte: IGK Bestyrelse 2022 + IGC 
Afbud: IGC + Thomas Kruse er med online 

Mad i restauranten efter mødet (aflyst) 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt 

2. Godkendelse af seneste referat  
 
Referat godkendt 
 

3. Juniorer i Ishøj Golfklub – hvad er fremtiden? (JH/TR) 
 
Vi er nede på 28 juniorer under 19 år.  
Deraf er 13 juniorer uden banetilladelse. 
Thomas har flere gode tanker omkring fremtiden og første step er en fast plan og meget 
mere struktur for hver gang, med mere involvering af forældrene fremover. 
”Tag en ven med dag”. 
Evt. forhandling med center om andre kontingentpriser for juniorer for at booste 
medlemsantallet i denne gruppe. Måske gratis bag skab for juniorer? 
Nøgle er samarbejde med centeret omkring fokus på dette for at sikre fremtiden 
Attraktivt for både børn og forældre 
Der udarbejdes en handlingsplan for fremtiden af Thomas og Jan, samt DJGA 
 

4. Opdatering fra udvalg og KiK 
 

1. Magnus orienterer omkring Breddeudvalget 
 
I bund og grund er vi i breddeudvalget meget tilfredse og vi kunne godt tænke os en 
udvalgsarbejdsdag, hvor vi kan se nærmere på vores arbejde på tværs af hele 
klubben, samt et årshjul for alle aktiviteter i klubben.  

Statistik på Tirsdagshygge Golf for sæsonen 2022, som Helle og Lisbeth har haft 
ansvaret for:  



Antal gange afholdt                    5 (1 gang pr. måned maj til september) 

Antal totale deltagere   204 

Antal forskellige deltagere        95 

- 5 gange   7 (7 % har deltaget mindst 5 gange) 
 

- 4 gange              6       (14 % har deltaget mindst 4 gange) 
 

- 3 gange              20        (35 % har deltaget mindst 3 gange) 
 

- 2 gange              23      (59% har deltaget mindst 2 gange) 
 

- 1 gang                39 (100 % har deltaget mindst 1 gang) 

Antal spisende  151 

Antal hole-in-one   1 

Næsten 10 % af medlemmerne i klubben har været med i arrangementet (hvis vi 
antager 1.100 medlemmer over 14 år) 
 
Alt-i-alt synes vi kan sige at tirsdagshygge set med et bredde-perspektiv er en 
succes. Helle og Lisbeth er genvalgt og der er stor opbakning til arrangementerne 
fortsætter i 2023.  

 
Julefrokost bliver erstattet af turnering d. 4/12 med Gløgg og æbleskiver 
 

2. Jan opdaterer fra Eliten 
 
Der er gang i eliten, både mandagsmæssigt og generelt. 
Justering af modellen for elitespillerne i 2023 
 

3. Jan informerer om TU 
 
God gang i turneringerne og afslutningsturnering 15/10 
Meldes ud i nyhedsbrevet 
 

4. Begynderudvalget (JH) 
 
Der har været meget aktivitet i onsdagsgolfen. 
Annette & Vicky, samt Henry vil gerne have lidt mere hjælp. 
Mere hjælp til Golfbox med mere. 
 

5. Claus orienterer om Mjølnerknæjterne 
 
Det går godt hos Knæjterne, som netop har afsluttet deres weekends tur i 



sidste uge, der var 36 deltagere, som spillede 2 baner og havde en overnatning 
med middag. Der er stadig god deltagelse ved den ugentlige spilledag. 
Der er planer om nye tiltag i 2023. 
 

6. BRH udvalget (KK) 
 
Kent ønsker nogle der kunne have interesse i at blive klub dommer. 
Vi ønsker at få undervisning lokalt af en kvalificeret dommer 
Thomas tager fat i en dommer han kender. 
Det vil være et krav for at deltage at man har gennemført DGU regler I online. 
Stor fokus på bunkere stadigvæk, men der prioriteres at fairway og greens 
holdes i en høj kvalitet. Hvorfor man kan opleve nogle bunkere tager lang tid at 
færdiggøre. 
Man er godt i gang med baneudviklingsplanen, men det er projekter der tager 
år at gennemføre, men man arbejder med det så godt man kan. 
 

5. Godkendelse/debat af nyhedsbrev (sendes ud mandag til gennemlæsning) 
 
Debatteret og rettet til 
 

6. Golfspilleren i Centrum og nyt samarbejdsudvalg (CK/JH) 
 
Efter møde med Tine er det blevet besluttet at oprette et samarbejdsudvalg, bestående 
af de forskellige udvalg og klubber i klubben. Jan inviterer og fastsætter et møde. 
Pointen er at hjælpe IGC med at blive bedre og hvordan vi kan hjælpe hinanden. 
 

7. Økonomi (MK) 
 
Der bør følges op med et møde med Center omkring det generelle i den ”nye” model. 
Der er nogle uafklarede spørgsmål. 
Der er et hængeparti i forhold til optimering af aftalen, ved at Center kan ”hjælpe” 
mere. JH rykker Kaare. 
 

8. Eventuelt 
 
Frivillig fest bliver 19/11 
Golfturnering og fest 


